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n KAŞ Patara ÖÇK sınırı 
içinde bulunan ve ‘Kesin 
Korunacak Hassas Alan’ 
ilan edilen Gerenlik 
Koyu ve çevresindeki 
77 bin metrekarelik 
orman arazisi 20 yıl-
lığına kiraya verilerek 
yapılaşmaya kurban 
edilecek. n 6’DA

GERENLİK 
TEHLİKEDE 

ORMAN PARKI SÜSÜYLE  YAPILAŞMA

                    

n ANTALYA’NIN Gündoğmuş 
ilçesi Serinyaka Mahallesi’nde daha 
önce büyük tepki çeken Kalker Oca-
ğı ve Kırma-Eleme Tesisi Projesine 
karşı yüzlerce kişi bir kez daha ey-
lem yaparak tepki gösterdi. n 2’DE 

Serinyaka’da 
çevre eylemiKavga ihbarına giden polis 

memuru Esat Koyuncu 
(51), olay yerinde geçirdi-

ği kalp krizi sonucu yaşamını 
yitirdi. Koyuncu için Antalya 

Emniyet Müdürlüğü’nde tören 
düzenlendi. Eşi Birgül Koyuncu, 
“Hiçbir yere bırakmam seni" 
diyerek gözyaşı döktü.  
n HABERI 4. SAYFADA

ŞEHİDE VEDA

Eşinin sözleri yürek dağladı

YABANCI İŞÇİLERİ
GERİ İSTİYORLAR

ATB Başkanı Ali Çandır, Suriye’ye 
dönüşlerin başlaması ile Antalya’da 
tarım işletmelerinin işçi bulmakta 
zorlandığını söyledi. 

Çandır, “Yurt dışından işçi getirme 
konusunda yasal düzenlemelerin ya-
pılmasını talep ediyoruz. Yabancı işçi 
olmazsa üretimde geri kalırız.” dedi3 3

                                        SEKTÖRDE İŞÇİ SIKINTISI VAR 

n ANTALYA Gazeteciler Cemiyeti (AGC) Basın Sohbet-
leri etkinlilerinde Nisan ayı konuğu Antalya Ticaret Bor-
sası (ATB) Başkanı Ali Çandır oldu. Suriye’ye dönüşlerin 
başlaması ile tarım sektöründe büyük iş gücü açığının 
doğduğunu belirten Çandır, “İşçi bulmakta sorunlar yaşa-
nıyor. Yabancı işçi çalıştırma noktasında çalışmalarımız 
devam ediyor.” diye konuştu. 

ÜRETİMDEN GERİ KALIYORUZ

n YABANCI işçi çalıştıran birçok ülke olduğuna dikkat 
çeken Ali Çandır, “Bizim de yurt dışından işçi getirme-
mizde bir sakınca yok. Antalya’nın geçici ikamet eden 
insanlara ilgili kapalı olma durumu var. Bu konuda yasal 
mevzuatların düzenlenmesini talep ediyoruz.  Yabancı 
işçi konusu her zaman gündemimizde olacak. Bu olmazsa 
üretimden geri kalırız” dedi. n HABERİ 4’TE

n ATB Ali Çandır, Yöresel 

Ürünler Fuarı olan YÖREX’i, 

bu yıl yurt dışında yapmayı 

düşündüklerini belirtti. 

Çandır, “TOBB’un desteğiy-

le Almanya Duesseldorf’ta 

YÖREX düzenlemeyi planlı-

yoruz” dedi.

ALMANYA’DA 

YÖREX FUARI
ATB BAŞKANI ÇANDIR AGC BASIN 
SOHBETLERI’NIN KONUĞU OLDU  

n ŞAHİN, “Antalya için 2025 turizm sezonu iyi 
başladı. Göstergeleri de son derece iyi. Geçen 
yıl rekorlar yılıydı. Bu yıl da yine geçen yıl 
kırdığımız rekorları kırarak bir rekorlar yılı daha 
yaşayacağımıza inanıyorum. Bunun için tüm 
hazırlıklarımız var.” dedi. n HABERİ 8’DE  

TURİZM 
SEZONU
TÖRENLE 
AÇILDI
 

Antalya Valisi 
Hulusi Şahin, 

Turizm Haftası 
kapsamında 
sektör tem-

silcileriyle 
Hadrian Kapısı 

önünde bir 
araya gelerek 

yeni turizm 
sezonuyla ilgili 
mesajlar verdi. 

                    YENİ REKORLARA HAZIRIZ

ATB BAŞKANI ALI ÇANDIR

n KAŞ ilçesinde 1481’deki tsunamide 
yıkılan 26,5 metre yüksekliğindeki 2 

bin yıllık deniz 
fenerinin restoras-
yonu tamamlandı. 
Tarihi fener, demir 
iskelenin kaldırıl-
masının ardından 
muhteşem gö-
rüntüsüyle ortaya 
çıktı. n 5’TE 

İskele 
söküldü
kule 
göründü

n ANTALYA’da 2 aydır toplanamayan 
CHP il yönetim kurulu dün sabah 
saatlerinde toplandı. CHP Il Başkanı 
Nail Kamacı, “Erken seçim talebiyle 
başlatılan kampanyada Antalya’da 
toplanan imza sayısı 500 bini aştı.” 
dedi. n HABERI 5’DE  

500 bin aşıldı

n MURATPAŞA 
ilçesindeki işyeri-
nin açılış töreninde 
konuşan elektrik 
ustası Ali Deniz, 
katılımcılara teşek-
kür etti ve elektrik 
tasarrufu konusun-
da açıklamalarda 
bulundu. n 8’DE 

TASARRUF 
TÜYOLARI

n EĞİTİM-İŞ Sendikası yönetici ve 
üyeleri, Antalya’da proje okullarında 
görev yapan öğretmenlerin hukuksuz 
şekilde görevden alındığını savundu 
ve protesto gösterisi yaptı. n 4’TE 

PROJE OKUL
PROTESTOSU

Sağ 
şeritler
işgal 

altında 8

KİRAYA VERİLECEK
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HABER

Gündoğmuş ilçesi Se-
rinyaka Mahallesi’nde 
açılması planlanan 
Kalker Ocağı ve Kır-

ma-Eleme Tesisi projesi, çevreye 
etkileri nedeniyle bölge halkının 
ve sivil toplum örgütlerinin tepki-
sini çekmişti. Projeye “Çevresel 
Etki Değerlendirmesi (ÇED) 
Gerekli Değildir” kararı verilmesi 
tepkileri daha da arttırdı. Proje 
yakınında kale yıkıntılarının ve 
endemik bitki türlerinin olduğunu 
ifade eden mahalle sakinleri bir 
kez daha projenin hayata geçmesi 
ile bu değerlerin zarar göreceğini 
savundu. 

‘ÇED GEREKLİ DEĞİLDİR’ 
KARARI
Gündoğmuş ilçesi Serinyaka 
Mahallesi’nde açılması planlanan 
II-A Grubu Kalker Ocağı ve Kır-
ma-Eleme Tesisi projesi, çevreye 
etkileri nedeniyle bölge halkının 
ve sivil toplum örgütlerinin tep-

kisini çekti. Manav Oğlu İnşaat 
Nakliyat Madencilik ve Tic. Ltd. 
Şti. tarafından hayata geçirilmesi 
planlanan proje, “Çevresel Etki 
Değerlendirmesi (ÇED) Gerekli 
Değildir” kararıyla onaylandı. 
Ancak, mahalle sakinleri ve 
çevreciler, mahalleye sadece 500 
metre uzaklıkta açılması düşünü-
len projenin doğal yaşamı ve tari-
hi mirası tehdit ettiğini savunarak 
itirazlarını sürdürdü. 

YILLIK 1 MİLYON TON ÜRETİM
Enerji ve Tabii Kaynaklar Bakan-
lığı Maden İşleri Genel Müdür-
lüğü tarafından verilen işletme 
ruhsatı, 12 Eylül 2023- 12 Eylül 
2033 tarihleri arasında geçerli 
olacak şekilde düzenlendi. Ruhsat 
sahası 56,43 hektarlık bir alana 
yayılırken bunun 10,73 hektarlık 
kısmı proje alanı olarak belir-
lendi. Şirket, yıllık 1 milyon ton 
malzeme çıkarmayı ve bunun 390 
bin tonunu kırma-eleme tesisinde 

işleyerek piyasaya sunmayı amaç-
ladı. Geriye kalan 610 bin tonluk 
malzeme ise tüvenan (işlenme-
miş) olarak satılacak.

TEPKİLER ÇIĞ GİBİ BÜYÜDÜ
Mahalle halkı, projenin bölgedeki 
tarım arazilerine, içme suyu kay-
naklarına ve doğal yaşama ciddi 
zararlar vereceğini belirtti. Özel-
likle taş ocağının oluşturacağı 
toz ve gürültünün insan sağlığını 
olumsuz etkileyeceği, bölgedeki 
tarım ve hayvancılık faaliyetlerini 
tehdit edeceği ifade etti.  Proje 
sahasında yaşayan yüzlerce kişi 
bir kez daha bir araya gelerek 
projenin hayata geçirilmek isten-
mesine daha tepki gösterdi. 

KÖYLÜ BİR KEZ DAHA AYAKLADI
Taş ocağı tesisinin bölgenin doğal 
ortamına, arıma, hayvancılığa 
ve insana zarar verme kaygısı 
taşıdıklarını ve topraklarının 
kirlenmemesini isteyen vatandaş-
lara bir destek de CHP Antalya 
örgütünden destek geldi. CHP 
Antalya İl Başkanı Nail Kamacı, 
Milletvekilleri Aliye Coşar, Aykut 
Kaya, CHP Gündoğmuş Belediye 
Başkan adayı Nurettin Sönmez, 
Akseki Belediye Başkanı İlkay 
Akça, Manavgat eski Belediye 
Başkanı Şükrü Sözen, il ve ilçe 
yönetimleri, parti üyeleri düzenle-
nen eyleme katıldı. 

CHP ANTALYA’DAN TAM DESTEK
CHP Antalya İl Başkanı Nail 
Kamacı, doğanın korunması için 
destek vereceklerini ve vatanda-
şın yanında olacaklarını kaydetti. 
Antalya Körfez Gazetesinin 

gündeme getirdiği projeyi daha 
önce Ankara’da meclis kürsüsü-
ne taşıyan Coşar, projeye karşı 
olduklarını bir kez daha yineledi. 
Coşar, “Hukuksuz bir şekilde 
‘ÇED gerekli değildir’ raporu 
verilen ormanın içinde yapıl-
mak istemen doğaya, tarıma, su 
kaynaklarına ve ekolojik dengeye 
zarar verecek taş ocağına karşı 
mücadele edeceğiz” dedi. 

COŞAR ÖNCE MECLİSE SONRA 
MAHALLEYE
Coşar, “Serinyaka’nın talan 
edilmesine karşı sonuna kadar 
direneceğiz ve hukuki sürecin 
takipçisi olacağız” derken Akseki 
Belediye Başkanı İlkay Akça, 
“ÇED faaliyetlerinin son bulaca-
ğını, endemik bitki örtüsünün ve 
yaban hayatının sona ereceğini, 
köylülerin sağlığını olumsuz et-
kileyeceğini biliyorlar. O nedenle 
köylerinin talan edilmesine karşı 
direniyoruz. Bugün Gündoğmuş 
Serinyaka Köyü’ndeyiz. Hep 
birlikte bu talana dur diyoruz” 
sözlerine yer verdi. 

KAYA’DAN ÖNEMLİ ÇIKIŞ
CHP Antalya Milletvekili Aykut 
Kaya ise daha önce konuyu 
TBMM’de yaptığı konuşmada 
gündeme getirip “Bu taş ocağı açı-
lırsa binlerce yıllık kale kalıntıları 
yok olacak, endemik bitki türleri 
geri dönülemez zarar görecek, 
tarım arazileri kullanılamaz hâle 
gelecek ve su kaynaklarımız kir-
lenecektir. Ayrıca taş ocaklarının 
neden olacağı toz ve gürültü köy 
halkının sağlığını ciddi şekilde 
tehdit edecek. Bu ülkenin doğası, 
tarihi ve tarımı rant uğruna feda 
edilemez. Gündoğmuş’luhemşeri-
lerimizin bu süreçte sonuna kadar 
yanındayız. Yetkilileri bu projeyi 
iptal etmeye davet ediyorum. 
Antalya’mızın ve Türkiye’nin 
doğal mirasını korumak hepimizin 
sorumluluğudur” sözlerine yer 
vermişti. n ERTUĞRUL GÜN

SERINYAKA’DA 
ÇEVRE EYLEMI

Mahalleli ayaklandı, tepkiler büyüdü!

Antalya’nın Gündoğmuş ilçesi Se-
rinyaka Mahallesi’nde daha önce 
büyük tepki çeken Kalker Ocağı 
ve Kırma-Eleme Tesisi Projesine 
karşı yüzlerce kişi bir kez daha 
eylem yaparak tepki gösterdi. 

Antalya Kuş Gözlem Toplulu-
ğu tarafından her yıl kentte kuş 
gözlem kampı düzenleniyor. 
Bu yıl da 4-6 Nisan tarihleri 
arasında, Antalya’nın en önem-
li göçmen kuş rotalarından 
biri olan Manavgat ve Serik 
sahil kesimlerinde Antalya Kuş 
Gözlem Kampı gerçekleştirildi. 
Kamp, Türkiye’nin dört bir 
yanından gelen katılımcılarla 
büyük bir coşkuyla tamamlan-
dı. Şırnak’tan İstanbul’a kadar 
uzanan geniş bir katılımcı pro-
filiyle gerçekleşen kamp, kuş 
gözlemine ilgi duyan herkesi 
Antalya’da bir araya getirdi.

7’DEN 70’E KATILIM
Antalya Kuş Gözlem Toplulu-
ğu’ndan Gökçe Coşkun, 7’den 
70’e katılımın olduğu kampa 
özellikle çocuk katılımcıların 
renk kattığını söyledi. Coşkun, 
“Doğaya duydukları merak ve 
heyecanla kuşları arayıp bulan, 
onları dikkatle gözlemleyen ve 
fotoğraflayan çocuklar, kamp 
boyunca neşeleriyle etkinliğe 
canlılık kazandırdı. Gözlem 
alanları arasında Manavgat 
Sahili, Titreyengöl, Denizkent, 
Boğazkent ve Manavgat Ulua-
lan çevresi yer aldı. Bu bölge-
lerde gerçekleştirilen gözlemler 
sırasında yaklaşık 140 kuş türü 
kaydedildi” dedi.

HEYECANLANDIRAN İKİ TÜR 
Kamp boyunca en çok heyecan 
yaratan gözlemlerden birinin, 
Antalya’da nadiren görülen 
‘yeşil arı kuşu’ olduğunu be-

lirten Gökçe Coşkun, “Ancak 
kampın en çarpıcı gözlemi, 
Antalya için ilk, Türkiye içinse 
yalnızca beşinci kayıt olan 
‘Tibet cılıbıtı’ oldu. Bu önemli 
kayıt, katılımcılar ve kuş göz-
lem topluluğu tarafından büyük 
heyecanla karşılandı” diye 
konuştu. 

ÇÖP VE MOLOZ SORUNU
Kampın en önemli amaçla-
rından birinin de doğa farkın-
dalığı oluşturmak olduğunu 
söyleyen Coşkun, “Ancak 
gözlem alanlarımızda karşılaş-
tığımız bazı manzaralar iç açıcı 
değildi. Kuşların yoğun olarak 
bulunduğu sahil, göl ve sulak 
alanların birçoğunda moloz, 
inşaat artıkları ve çöp yığınları 
ile karşılaşmamız hepimizi 
derinden üzdü. Antalya gibi 
doğasıyla öne çıkan bir şehirde, 
kuşların yaşam alanlarının 
sahipsiz ve korunmasız kalması 
dikkat çekici bir sorun olarak 
öne çıktı. Antalya Kuş Göz-
lem Kampı, yalnızca kuşları 
gözlemlemek için değil aynı 
zamanda doğaya daha yakın-
dan bakmak, doğayı koruma 
bilincini artırmak ve farklı 
şehirlerden gelen doğaseverleri 
bir araya getirmek amacıyla 
da önemli bir buluşma noktası 
oldu” dedi. n DHA

KUŞ GÖZLEMİNDE
2 SÜRPRİZ YAŞANDI
ANTALYA Kuş Gözlem Topluluğu tarafından Manavgat ve 
Serik sahil kesimlerinde düzenlenen Antalya Kuş Göz-
lem Kampı’nda toplam 140 kuş türü kaydedildi. Nadir 
görülen ‘yeşil arı kuşu’ büyük heyecan yaratırken, An-
talya’da ilk kez görülen ‘Tibet cılıbıtı’ da kayıtlara geçti. 

Antalya Büyükşehir Belediye-
si’nin Serik’te hizmet veren Bilim 
Köyü, öğrencilerin doğa ile iç içe 
hem öğrenebildiği hem de keyifli 
vakit geçirebileceği bir merkez 
oldu. Serik Bilim Köyü bu kez 
Hacı Mustafa Bankoğlu Ortaokulu 
öğrencilerini ağırladı. Bilim Kö-
yü’nün misafirleri çeşitli etkinlik-
lerle eğlenip vakit geçirmelerinin 
yanı sıra Boğazkent “Kuş Cen-
neti” bölgesinde Kuş Halkalama 
Atölyesi’nde kuş göçleri ve doğal 
yaşamı hakkında bilgi aldı.

HALKALANAN KUŞLAR DOĞAL 
ORTAMINA BIRAKILDI
Öğrenciler, kuşların göç dönem-
leri olan Mart, Nisan ve Mayıs 
aylarında “Kuş Cenneti” olarak 
bilinen Serik Boğazkent’te düzen-

lenen Kuş Halkalama Atölyesi’ne 
katıldı. Büyükşehir Belediyesi 
ve Kuş Araştırmaları ve Çevre 
Derneği (KUCEDER) işbirliğin-
de öğrenciler kuş göçleri ve kuş 
halkalama sürecini öğrenerek 
kuş halkalamayı öğrendi. Bilim 

Köyü’nün misafiri olan alanında 
uzman heyet, halkalama eğitimiy-
le öğrencilerekuşların tür teşhisi, 
cinsiyet tayini, kanat uzunluğu 
ölçümü, ağırlık ölçümü ve göç 
yönlerinianlattı. Halkalama eği-
timi alan öğrenciler, halkalanan 
kuşları doğal ortamlarına bıraktı.

ÖĞRENCİLERE DOĞA VE ÇEVRE 
BİLİNCİ AŞILANIYOR
Kuş Halkalama Kampı’nda 
öğrencilere eğitim veren Alanya 
Alaeddin Keykubat Üniversitesi 
Eğitim Fakültesi Öğretim Üyesi 
Doç. Dr. Hakan Karaardıç, kamp 
kapsamında öğrencilerin kuş-
larla birebir temas kurabildiğini 
belirterek, “Fotoğraf ve video 
yerine doğrudan temas yoluyla 
kuşları tanıyan öğrenciler, yaban 

hayatındaki bir canlının doğaya 
salınmasının ne denli kıymetli 
olduğunu da öğreniyor. Etkinlik 
sayesinde çocukların hem doğa 
sevgisi pekişiyor hem de çevresel 
farkındalıkları artıyor” dedi.

KUŞLARI YAKINDAN TANIDILAR 
Kuş Halkalama kampına katı-
lan öğrenciler görmedikleri kuş 
türlerini görme şansı yakalarken 
kuşları ilk defa yakından izleme 
şansı buldu. Sude Naz Sudenaz-
gül tkinliğe ilk kez katıldığını 
belirterek, “Çok heyecanlıydım. 
Hocalarımız sayesinde kuşlara 
zarar vermeden nasıl tutulması 
gerektiğini ve kuşların göç süreç-
lerini öğrendik. Halkalanan kuş 
sayısını duyduğumda gerçekten 
çok şaşırdım” ifadelerini kullandı. 
n BÜLTEN/ABB

Kuş halkalama eğitimi verildi

ISPARTA’nın Yalvaç ilçesin-
de, trafikte saygı konusunda 
farkındalık oluşturmak ama-
cıyla öğrenciler ellerindeki 
pankartla sürücü ve yayalara 
broşür dağıttı. Yalvaç Alemdar 

İlkokulu öğrencileri, İlçe Emni-
yet Müdürlüğü ile zabıta ekip-
lerinin katılımıyla trafikte saygı 
konusunda farkındalık amacıy-
la etkinlik düzenlendi. Etkin-
likte, Hükümet Konağı önü ve 
Anlatan Meydanı’nda trafik 
kuralları ve trafikte saygının 
önemi hakkında bilgilendirme 
yapıldı. Öğrenciler, ellerindeki 

pankartla sürücü ve 
yayalara broşür dağıttı. 
Etkinlikte küçük yaş-
lardan itibaren trafik 
bilincinin artırılması 
ve toplumda saygılı 
sürücülük davranış-
larının yaygınlaşması 
amaçlandığı belirtildi. 
n DHA

Trafik eğitimi
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Serik Merkez 
Mahallesi'nde 
bulunan binanın 
üçüncü katın-

daki dairede annesiyle 
tartışan Samet Ö. 
(25), annesinin evden 
ayrılması üzerine sosyal 
medyadan canlı olarak 
yayınladığı saldırıyı 
başlattı. Önce satırla 
evdeki eşyaları parçala-
yan Samet Ö., işi daha 
da ileri götürerek evin 
mutfağını ateşe verdi. 
Öfkeli genç, bu anları 
sosyal medya hesabın-
dan paylaştı.

GÖZALTINA ALINDI
Dumanları fark eden komşuların ihbarı 
üzerine olay yerine polis, itfaiye ve 
sağlık ekipleri sevk edildi. Yangına kısa 
sürede müdahale eden itfaiye ekipleri, 

alevleri kontrol altına 
alarak söndürdü. Olayda 
şans eseri yaralanan 
olmazken, evin mutfak 
bölümünde maddi hasar 
oluştu. Polis ekipleri, evi 
ateşe verdiği belirlenen 
Samet Ö.’yü gözaltına 
aldı. Olayla ilgili incele-
me başlatıldı. 

DUMANLARI GÖRDÜK 
Olayın görgü tanıkların-
dan Ebubekir Burunsuz, 
“Aile arasında bir kavga 
meydana geldi. Kav-
ganın ardından Samet 
Ö.’nün annesi evden çı-
kıp gidince, ‘Ben yalnız 
mı kalacağım?’ diyerek 

evde bazı şeyleri kırmaya başladı. Daha 
sonra öfkesini alamayınca evi yakmış. 
Evden dumanlar çıktığını gördük. Biz de 
itfaiyeye haber verdik. “ dedi. n İHA 

Satırla saldırıp
yangın çıkardı 
Annesiyle tartışan Samet Ö. (25), satırla evdeki eşyaları parçaladı. 
Öfkesini alamayan Samet Ö., daha sonra evin mutfağını ateşe ver-
di. Saldırgan bu anları sosyal medya hesabından canlı yayınladı. 

 Aksu ilçesi Güzelyurt Mahallesi 
Şehit Mustafa Göktürk Caddesi 
üzerinde saat 00.30 sıraların-
da meydana gelen olayda, işe 
gitmek için babasıyla birlikte 
servis bekleyen Fadime Ertekin, 
yanlarına yaklaşan A.T. tarafın-
dan defalarca bıçaklandı. 

HASTANEYE KALDIRILDILAR 
Genç kadının çığlıklarını duyan 
mahalle sakinleri, olaya müda-
hale ederek saldırganı etkisiz 
hale getirdi. İhbar 
üzerine olay yerine 
sağlık ekipleri ve 
polis sevk edildi. Ya-
ralanan Fadime Er-
tekin ve babası Fahri 
Ertekin ambulansla 
hastaneye kaldırıldı.  
Şüpheli polis ekip-

leri tarafından gözaltına alındı. 
Olayla ilgili geniş çaplı inceleme 
başlatırken, saldırının nedeni 
henüz netlik kazanmadı. 

CEZAEVİNE GÖNDERİLDİ
Güvenlik kameralarına yansıyan 
olayda, A.T.’nin genç kadını yol 
ortasında kovalaması, bir müd-
det sonra yere yatırıp darbettiği 
ve bıçakladığı anlar ile çevre-
dekilerin durumu fark edince 
saldırganı etkisiz hale getirmesi 

yer aldı.  Emni-
yet ekiplerince 
gözaltına alınan 
A.T., ifadesinin 
ardından çıkarıl-
dığı mahkemece 
tutuklanarak 
cezaevine teslim 
edildi. n İHA 

Saldırgan tutuklandı 
Antalya’da işe gitmek için babasıyla servis bekleyen kadına bıçakla saldı-
ran şüpheli, çıkarıldığı mahkemece tutuklanarak cezaevine teslim edildi.   

Devrilen traktörün 
altında can verdi
Serik ilçesinde meydana gelen traktör 
kazasında traktörün altında kalarak 
ağır yaralanan yaşlı adam, hasta-
nedeki tüm müdahalelere rağmen 
yaşamını yitirdi.Olay, Bucakköy 
Mahallesi’nde meydana geldi. 
Hüseyin İşlek (71) bahçesinde 
ilaçlama yaptığı sırada rampada 
kontrolünü kaybettiği traktör dev-

rildi. Traktörün altında kalan İşlek, 
ağır şekilde yaralandı. İhbar üze-

rine olay yerine sağlık, itfaiye ve 
jandarma ekipleri sevk edildi. İlk 
müdahalesi olay yerinde yapılan 
İşlek, ağır yaralı olarak Serik’te-
ki özel bir hastaneye kaldırıldı. 

İşlek hastanede tüm müdahaleye 
rağmen kurtarılamadı.

ANTALYA’da sanayi sitesinde 
bulunan otomobil tamircisinde 
yangın alarmının çalışması, itfa-
iye ekiplerini harekete geçirdi. 
Olay, dün saat 20.00 sıraların-
da Kepez ilçesine bağlı Şafak 
Mahallesi Akdeniz Sanayi Sitesi 

5051 sokakta bulunan oto tamir 
dükkanında meydana geldi. 
İddiaya göre; dükkanın yangın 
alarmı henüz sebebi bilinmeyen 
şekilde çalışınca 112 Acil Çağrı 
Merkezi’ne ihbar gitti. İhbarla 
bölgeye itfaiye ekipleri sevk 
edildi. İtfaiye ekipleri kepenkle-
ri kapalı dükkanı açarak içeriyi 
kontrol etti. Ekipler, herhangi 
bir yangınla karşılaşmadı. 
Polis ekipleri tarafından durum 
dükkan sahibine bildirildi. Daha 
sonra ekipler olay yerinden 
ayrıldı. n DHA

YANLIŞ 
ALARM

MANAVGAT ilçesinde otomobille çarpı-
şan motosikletli yaralandı. Kaza, Bahçe-
lievler Mahallesi Çetin Emeç Caddesinde 
yaşandı. Ali A.A’nın kullandığı 07 ADB 
373 plakalı motosiklet ile Mahmut S’nin 
kullandığı 07 AFR 183 plakalı otomobil 
çarpıştı. Çarpışmanın şiddetiyle karşı 
şeride geçerek sürüklenen motosikletin 
sürücüsü yaralandı. İhbar üzerine gelen 
112 sağlık ekibinin müdahalesinin ardın-
dan yaralı ambulansla hastaneye kaldırıldı. 
Polis ekiplerinin yaptığı kontrolde sürücü 
belgesi olmadığı belirlenen motosiklet 
sürücüsüne 18 bin 677 TL para cezası uy-
gulandı. Kaza anı ise güvenlik kamerasına 
anbean yansıdı. n İHA
  

METRELERCE 
SÜRÜKLENDI

ALANYA Cikcilli Mahallesi çevre yolu 
üzerinde S.K. (25) idaresindeki 07 NKC 
23 plakalı otomobil, sürücüsünün direksi-
yon hakimiyetini kaybetmesi sonucu önce 
refüjdeki aydınlatma direğine, ardından 
da yol kenarındaki bariyerlere çarptı. 
Çevredekilerin ihbarı üzerine olay yerine 
ambulans ve polis ekipleri sevk edildi. İlk 
müdahalesi olay yerinde yapılan yaralı 
sürücü ambulansla Alanya Eğitim ve Araş-
tırma Hastanesine kaldırıldı. Tedavi altına 
alınan sürücünün durumunun iyi olduğu 
öğrenilirken kaza ile ilgili inceleme başla-
tıldı. n İHA 

Alanya’da kaza 

SERİK ilçesine bağlı Dikmen Ma-
hallesi Kadriye Turizm yolu üzerinde, 
Antalya Büyükşehir Belediyesi’ne ait 
07 BMR 347 plakalı sulama kamyonu 
ile 07 C 1462 plakalı tur minibüsü 
çarpıştı. Kazanın ardından olay yerine 
çok sayıda sağlık, itfaiye ve polis ekibi 
sevk edildi. Kazada 1’i belediye işçisi  
4’ü turist olmak üzere toplam 6 kişi 
yaralandı. Yaralılardan 5’i ambulans-
larla çevredeki hastanelere sevk edildi. 
Minibüs içerisinde sıkışan sürücüyü 
kurtarmak için itfaiye ekiplerinin çalış-
ması devam ediyor. n İHA  

Sulama kamyonu
minibüse çarptı

Manavgat’ta motosiklet ile 
otomobilin çarpışması sonucu 
meydana gelen trafik kazasında 
motosiklet sürücüsü yaralandı.   
Kaza, Bahçelievler Mahalle-
si’nde meydana geldi.  Edinilen 
bilgiye göre, Kemalcan Köse’nin 
kullandığı 07 ANV 667 otomo-
bil ile Can Öktem’in kullandığı 
07 BBN 982 motosiklet sokak 

kesişiminde çarpıştı.  Kazada 
yaralanan motosiklet sürücüsü 
112 sağlık ekibinin olay yerin-
deki müdahalesinin ardından 
ambulansla hastaneye kaldırıldı. 
n İHA 
 

Kavşakta kaza 
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Antalya Gazeteciler Cemiyeti 
(AGC) Basın Sohbetleri 
etkinlilerinde Nisan ayı ko-
nuğu Antalya Ticaret Borsası 

(ATB) Başkanı Ali Çandır oldu. AGC 
lokalinde gerçekleştirilen toplantıda 
katılımcılara geleneksel kahvaltı ikram 
edildi. Çandır’ın gündeminde kentin 
yakından takip ettiği tarım, ticaret, şe-
hirleşme, maden ocakları, işçi problem-
leri, ithalat EXPO 2016 ve üretim gibi 
konular yer aldı. 

SIRADAN BİR BAKIŞLA YÖNETMİYORUZ
Çandır konuşmasına Antalya Ticaret 
Borsası’nın geçmişine yönelik bilgi ve-
rerek başladı. ATB’nin 105 yaşında ol-
duğunu ifade eden Çandır, YÖREX’in 
kente ve ticarete kattığı değeri değer-
lendirdi. Bin 716 tane coğrafi işaret 
ürün olduğunu ifade eden Çandır, 78 
ürünün de tescil için sırada olduğunu 
sözlerine ekledi. 30 tane ürün için de 
başvuru yapıldığını belirtti. Küreselleş-
meden yerelleşmeye doğru bir eğilim 
olduğunu belirten Çandır, “Trump’ın 
başkan olmasının ardından dünyaiçe 
doğru kapandı. Korumacı bir iklim 
var. Coğrafi işaretler ülke gündemine 
girdi. Bu yıl nasip olursa YÖREX’i 
yurt dışında yapmayı düşünüyoruz. 1 
yıl içeride 1 yıl dışarıda olacak. 2009 
yılından itibaren Zeytinpark’ı korumak 
için büyük mücadele ediyoruz. Sıradan 
bir b yönetmiyoruz.” dedi. 

ORGANİZE TARIM BÖLGELERİ 
Çandır, “Antalya’da organize tarım 
bölgesi için çalışmalara başladık. Daha 
sağlıklı bir üretim için harekete geçtik. 
Bunun için bir yer oluşturacağız. Canlı 
hayvan borsası için belediyemiz ile 
birlikte yer temini konusunda anlaştık. 
Hazırlık çalışmalarına başladık, kısa 
sürede tamamlayacağız. Gençlerimizi 
tarıma dahil etmek üzere bir projemiz 
var. Gelişen koşullarda çiftçinin daha 
iyi üretmesi için teknolojiye daha kolay 
ulaşması gerekir. Üyelerimizin lisanslı 
depo talepleri var, kentin kuzeyindeki 
ilçelere bir lisanslı depo yapılması için 

elimizden geleni yapacağız.” açıklama-
sına yer verdi. 

ÜRETİCİ TOPRAKTAN KOPUYOR 
Domates ve limonda yaşanan krizi 
değerlendiren Çandır, “Bu 
genelde arz talep ile 
oluşuyor. Bazen 
enflasyona 
etki edecek 
diye ihracat 
kısıtlaması 
oluyor. 
Sonra bu 
ürünlere 
tekrar 
bir pazar 
bulunması 
mümkün 
olmuyor. 
Bugün siz 
hangi ürünü 
kaça ürettiği-
nizden ziyade 
ürünün karşılığı olup 
olmamasıdır. Arz fazlasın-
dan kaynaklı pazarda sıkıntılar oldu. 
Kur yaklaşımı ihracatın önünde bir 
engel oldu. Bizim maliyetlerimiz arttı, 
yurt dışındaki rakiplerimiz ile rekabet 
edemez hale geldi. Biz sanayileşmeyi 
şehirleşme olarak algıladık. Şehirle-
ri betona gömdük. Kırsalda kaliteyi 
düşürdük. İnsanları kırsalda yaşaması 
için bir neden bırakmadık. Avrupa’da 
insanalar kırsalda tutacak birtakım des-
teklemeler var. Bizde herkesi doktor 
mühendis yapalım diye bir düşünce 
var. Pandemiden sonra kırsalın değeri 
arttı. Önce tarımın içerisinde bulunan 
üreticiyi tarımın içerisinde tutmalıyız. 
Tarımdan kopan insan bir daha tarıma 
dönmüyor.” sözlerine yer verdi. 

EN SON KIRCAMİ’Yİ KAYBETTİK
Çandır, “ATB olarak bu memleketin 
taşına toprağına sahip çıkıyoruz. İlk 
defa taş ocakları raporunu hazırladık. 

Bununla ilgili çabalarımız devam 
ediyor. Biz karşı değiliz, 

burada önemli bir ürün 
varsa bunu başka 

yerde de varsa 
orada çıkaralım. 
Antalya gibi 
özellikle doğası 
ile gündemde 
olan bir kentin 
dağlarına 
baktığımızda 
oyuklar değil 
yeşillikler 

olması gerekir. 
Antalya’nın yüz-

de 21’i tarım ala-
nıdır. 40 yılda bu 

yüzde 21 oran 
yüzde 16’ya 

düştü. Kırca-
mi’yi en son kaybettik. 
Batı ve doğudaki 
otoyollar olacak. 
Bunlar ne getire-
cek. Yol açılınca 
etrafında rant ve 
yerleşme alanları 
olacak. Bunun 
bir incelenmesi 
konuşulması 
gerekir. Etrafı-
mızda bulunan 
binaların ne-
rede ise yüzde 
90’ı ömrünü 
tamamlamış 
binalar.” dedi. 

YABANCI İŞÇİ TRANSFERİ 
İSTİYORLAR 
Antalya’nın en büyük sorununun işçilik 
olduğunu ifade eden Çandır, “İşçi bul-
makta sorunlar yaşanıyor. Yabancı işçi 
çalıştırma noktasında çalışmalarımız 
devam ediyorTarımda işçi bulmakta 
zorlanıyoruz. Bizim de yurt dışından 
işçi getirmede bir sakınca yok. Koşulla-
rın oluşturulması gerekir. Bununla ilgili 
yasal mevduatta değişmeler var, biraz 
daha güncelleyerek yabancı işçi konusu 
gündemimizde olacak. Bu olmazsa 
üretimden geri kalırız. . Tarıma özel 
sosyal güvenlik sisteminin gelmesi için 
de harekete geçtik. 24 milyon kişiye 
sosyal yardım veriyoruz, bu yardımlar 
sigorta güvencesi olarak gelsin. Bunun 
için mücadele ediyoruz.” ifadelerini 
kullandı. n ERTUĞRUL GÜN

TARIM İŞLETMELERİ
‘YABANCI’ İSTİYOR

ATB BAŞKANI ÇANDIR AGC BASIN SOHBETLERI’NIN KONUĞU OLDU

ATB Başkanı Ali Çandır, Suriye’ye dönüşlerin başlaması ile Antalya’da tarım işletmelerinin 
işçi bulmakta zorlandığını söyledi. Çandır, “Yurt dışından işçi getirme konusunda yasal dü-
zenlemelerinin yapılmasını talep ediyoruz. Yabancı işçi olmazsa üretimde geri kalırız.” dedi

         
Antalya Ticaret Borsası Başkanı Ali Çandır, Yöresel Ürünler 
Fuarı olan YÖREX’i yurt dışında yapmayı planladıklarını 
belirtti.  Çandır, “Antalya Ticaret Borsası 105 yaşında. ATB 
deyince akıllara YÖREX geliyor. İlk dönemlerinde Türkiye’de 
sadece 9 coğrafi işaretli ürün varken, bugün 1716’ya ulaştık. 
31 ürünümüz Avrupa Birliği’nde tescil edilmiş durumda, 
başvurusu yapılmış olanlar da sırada. Antalya özelinde ise 
Döşemealtı halısı ve Finike portakalı gibi ürünlerle 19 ürü-
nümüz coğrafi işaret aldı. 30 ürün için de başvurularımız 
yapıldı. YÖREX’i bu yıl yurt dışında yapmayı planlıyoruz. 
TOBB’un desteğiyle bu projeyi bir yıl yurt dışında, bir yıl 
Türkiye’de düzenlemeye gayret edeceğiz. Almanya Duessel-
dorf’ta düzenlemeyi planlıyoruz” dedi.

 YÖREX DIŞARIYA AÇILIYOR

Konyaaltı İlçe Emniyet Müdürlüğü 
devriye ekiplerinde görevli polis 
memuru Esat Koyuncu, saat 01.00 
sıralarında Akkuyu Mahallesi 1334 
Sokak’taki bir siteden yapılan aile 
içi kavga ihbarı üzerine bölgeye 
yönlendirildi. Olay yerine ulaştıkları 
sırada Esat Koyuncu aniden fenalaş-
tı. Durumun fark edilmesi ile sağlık 
ekiplerinden yardım istendi. Olay 
yerine gelen sağlık ekipleri Esat 
Koyuncu’nun kalp krizi geçirdiğini 
belirledi. Antalya Eğitim ve Araş-
tırma Hastanesi’ne götürülen Esat 
Koyuncu kurtarılamadı. Evli ve 2 
çocuk babası olduğu öğrenilen Esat 
Koyuncu’nun cansız bedeni Antalya 
Adli Tıp Kurumu morguna konuldu. 
NEREYE GİDİYORSUN AŞKIM
Polis memuru Esat Koyuncu için 
Antalya Emniyet Müdürlüğü hizmet 
binasında tören düzenlendi. Törene; 
Emniyet Müdürü İlker Arslan, İl Jan-

darma Komutanı Tuğgeneral Tarık 
Hekimoğlu, Antalya Büyükşehir Bele-
diye Başkanı Muhittin Böcek, emniyet 
müdür yardımcıları, şube müdürleri, 
Koyuncu’nun eşi Birgül Koyuncu, 
kızı, oğlu, kardeşleri ve yakınları ile 
çalışma arkadaşları katıldı. Saygı 
duruşunun bulunulmasının ardından 
Esat Koyuncu’nun öz geçmişi okundu. 
Duadan sonra Koyuncu için uğurlama 
gerçekleşti. Fenalık geçiren Koyun-
cu’nun eşi Birgül Koyuncu’ya, sağlık 

ekipleri müdahale etti. Cenazenin 
başına kadar giden Birgül Koyuncu, 
“Hayır gidemezsin, seni bırakamam. 
Beni bırakıp, nereye gidiyorsun 
aşkım. Hiçbir yere bırakmam seni” 
diyerek gözyaşı döktü. Koyuncu’nun 
naaşı, cenaze aracına götürüldüğü 
esnada mesai arkadaşları ve yakın-
ları hep birden tabutu omuzladı. Esat 
Koyuncu’nun cenazesi, defnedilmek 
üzere memleketi Adana’ya gönderil-
di. n DHA

Gözyaşlarıyla uğurlandı
Kavga ihbarına giden polis 
memuru Esat Koyuncu (51), olay 
yerinde geçirdiği kalp krizi sonu-
cu yaşamını yitirdi. Koyuncu için 
Antalya Emniyet Müdürlüğü’n-
de tören düzenlendi. Eşi Birgül 
Koyuncu, “Hiçbir yere bırakmam 
seni" diyerek gözyaşı döktü

Antalya’da proje okullarında görev yapan 
öğretmenlerin hukuksuz şekilde görevden 
alınmasına karşı tepkiler sürüyor. Görev 
süresi uzatılmayan 31 öğretmene destek 
için Eğitim-İş Sendikası öncülüğünde 
düzenlenen basın açıklamasında, “Proje 
değil, adalet istiyoruz” denildi. Eğitim 
Sendikaları, Milli Eğitim Bakanlığının uy-
gulamasının bir proje değil, ideolojik bir 
tasfiye süreci olduğunu vurguladı. Ayrıca, 
eğitim sendikalarının basın açıklaması 
öncesi attığı sloganlara okul bahçesinden 
destek veren öğrenciler okul yönetimi 
tarafından engellendi.

PARTİLİLER DE DESTEK VERDİ
Basın açıklaması, Antalya’da görev süresi 
dolan 58 öğretmenden 31’inin süresini 
uzatmayan Hacı Dudu Mehmet Gebizli 
Kız Anadolu İmam Hatip Lisesi önünde 
yapıldı. Eğitim-İş Antalya 2 Nolu Şube 
Başkanı Önder Güneş tarafından okunan 
açıklamaya Eğitim-İş’in yanı sıra Eği-
tim-Sen ve Hürriyetçi Eğitim-Sen şube 
başkanları ve üyeleri de katıldı. CHP An-
talya İl Başkanı Nail Kamacı ve yönetimi 
de eyleme destek verdi. Güneş, “ “Bugün 
önünde basın açıklaması yaptığımız okul 
Antalya’da en büyük kıyımın yapıldığı 
okuldur. Hacı Dudu Mehmet Gebizli Kız 
Anadolu İmam Hatip Lisesi’nde görev sü-
resi dolan 58 öğretmenden 31’inin görev 
süresi uzatılmamış, meslektaşlarımız açık-
ta kalmıştır. Anlayış şu bizden değilseniz, 
bizim gibi düşünmüyorsanız değil bu 
okulda çalışmak yaşamaya bile hakkınız 
yok. Antalya’daki 89 proje okulunda 
görev yapan birçok öğretmen arkadaşı-
mız hiçbir kriter olmaksızın okullarından 
uzaklaştırılmıştır. Bu bir proje değil, tasfi-
ye operasyonudur” şeklinde konuştu.

OKUL YÖNETİMİNDEN MÜDAHALE 
Basın açıklaması öncesinde okul önünde 
slogan atan Eğitim Sendikalarına okul 
bahçesinden destek veren öğrencilere 
okul yönetimi tarafından müdahale edildi. 
Öğrencilerin engellenmeye çalışılması, 
açıklamada özellikle vurgulandı. Güneş, 
“Bugün yalnızca öğretmenler değil, öğren-
ciler de bu adaletsizliğe karşı ses çıkartı-
yor. Gençlerimiz, yalnızca bir hak ihlaline 
değil; Cumhuriyet’in eğitim anlayışına da 
sahip çıkıyor” dedi. 
n AYŞEM SİCİM/antalyakorfez.com

İL SAĞLIK Müdürü Prof. Dr. Behzat 
Özkan öncülüğünde, Kamu Hastaneleri 
Hizmetleri, Kepez Devlet Hastanesi Baş-
hekimi Op. Dr. Ramazan Gürkan ve Evde 
Sağlık Hizmetleri ekibi, Kepez Devlet 
Hastanesi’ne bağlı Evde Sağlık Hizmetleri 
Biriminden hizmet alan Parkinson hastası 
Mehmet Pekşen’i (73) evinde ziyaret 
ederek geçmiş olsun dileklerinde bulundu.
Hasta ve hasta yakınlarının istek ve talep-
lerini dinleyen İl Sağlık Müdürü Özkan, 
ziyaret sonrası yaptığı açıklamada, “Evde 
Sağlık Hizmetleri Birimlerimiz tarafından 
verilen hizmetin kalitesini ve verimliliğini 
değerlendirerek dokunabildiğimiz yürekle-
rin duygularını paylaşıyoruz. Vatandaşla-
rımızın sağlık hizmetlerine kolay erişimini 
sağlamak ve onların yanında olduğumuzu 
hissettirmek bizim öncelikli görevleri-
mizden biridir. Evde Sağlık Hizmetleri 
kapsamında yürütülen çalışmalarla, yatağa 
bağımlı ve hareket kısıtlılığı bulunan has-
talara en kaliteli sağlık hizmetini sunmaya 
devam edileceğiz” dedi. n DHA 

Proje okul
protestosu

Sağlık müdüründen
evde hasta ziyareti
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Akdeniz Üniversitesi Edebiyat 
Fakültesi Sosyoloji Bölümü 

Öğrenci Kimlik Kartımı kaybettim. 
Hükümsüzdür.
Esra TOPÇU

Öğrenci No: 20233304025

ZAYİ

2020 yılının Patara yılı ilan etme-
sinin ardından Patara Antik Ken-
ti’ndeki deniz fenerinin ışığının 
yüzyıllar sonra yeniden yanması 

için yürütülen çalışmalar sona erdi. Müj-
deli haberi paylaşan Prof. Dr. Havva İş-
kan Işık, fenerin yakın zamanda yeniden 
ziyarete açılacağını belirtti. Patara Antik 
Kenti’nde, Roma İmparatoru Neron’un 
yaptırdığı, tamamı 1481’deki tsunamide 
yıkılan 26,5 metre yüksekliğindeki 2 
bin yıllık deniz fenerinin restorasyonu 
tamamlandı. Kazılarda ortaya çıkarılan 2 

bin 500 taş, yapay zeka teknolojileriyle 
belirlenen yerlerine yerleştirildi.

RESTORASYON TAMAMLANDI
Kazı heyetinin eski Başkanı Prof. Dr. 
Havva İşkan Işık, önceki gün sosyal 
medya hesabından yaptığı açıklamada, 
“Roma İmparatoru Claudius tarafından 
MS.43 yılında oluşturulan Provincia 
Lycia, yani Lykia Eyaleti’nin başkenti 
Patara’da kendisinden sonra gelen İm-
parator Nero tarafından yaptırılan deniz 
fenerinde, kule restorasyonu tamamlandı. 

Son kontrollerden sonra iskele sökülecek 
ve kule vinç kaldırılacak.” demişti. 

İSKELE KALDIRILDI, ESER ORTAYA ÇIKTI 
Bu paylaşımdan 24 saat sonra bir payla-
şım daha yapan İşkan bu kez 2 bin yıllık 
Patara Deniz Feneri’nin iskele olmadan 
fotoğrafını paylaştı. Paylaşımının üstüne 
“Çok şükür Allah’ım çok şükür” notunu 
düşen İşkan, “Bu mucizeyi emekleriyle 
yaratanları mahcupetmedin çok şükür… 
Patara İmparator Nero Deniz Feneri’nde 
yürütülen restorasyon çalışmalarında 

sona gelindi. Deniz feneri; podyum 
basamakları, kapısı ve Likya Eyalet 
Valisi SextusMarciusPriskus’un heykel 
kaidesinin yerleştirilmesinin ardından 
çevre düzenlemesinin tamamlanmasıyla 
birlikte ziyarete açılacak” dedi. 

RODOS DEPREMİNDE YIKILMIŞTI 
Süreç nasıl başladı. 32 yıl önce Akdeniz 
Üniversitesi’nden Prof. Dr. Fahri Işık ve 
eşi Havva İşkan Işık tarafından başlatılan 
kazılarda bugüne kadar yüzlerce tarihi 
eser ortaya çıkarıldı. Bu eserlerden en 

önemlilerinden biri de milattan sonra 64 
yılında Roma İmparatoru Neron tarafın-
dan yaptırılan deniz feneri oldu. Prof. 
Dr. Havva İşkan Işık tarafından ortaya 
çıkarılan fenere ait 2 bin 500 orijinal taş 
bulundu. Taşlar yapay zeka ile yek tek 
yerine yerleştirildi. 

Roma’nın en tanınan imparatorla-
rından Neron tarafından 64 yılında inşa 
ettirilen Patara Deniz Feneri’nin 1481’de 
Rodos depreminde sarsıntının etkisi ve 
oluşan tsunamiyle yıkıldığı tahmin edili-
yor.  n ERTUĞRUL GÜN

PATARA’DA 
MUTLU SON

2 BIN YIL ÖNCEKI GÖRÜNÜMÜNE KAVUŞTU! 

Kaş ilçesinde 1481’deki 
tsunamide yıkılan 26,5 
metre yüksekliğindeki 2 
bin yıllık deniz fenerinin 
restorasyonu tamam-
landı. Tarihi fener, demir 
iskelenin kaldırılmasının 
ardından muhteşem gö-
rüntüsüyle ortaya çıktı. 

CHP Antalya İl Yönetim Kuru-
lu, İl Başkanı Nail Kamacı yö-
netiminde yapıldı. Toplantının 
ardından açıklamalarda bulunan 
İl Başkanı Nail Kamacı; “Yaşa-
nan yoğun süreç nedeniyle uzun 
süredir toplanamıyorduk. Bu-
gün arkadaşlarımızla bir araya 
gelerek süreci değerlendirdik” 
diye konuştu.” İl Başkanı Nail 
Kamacı, “Ekrem İmamoğlu için 
Türkiye’de bulunan yaklaşık 56 
milyon seçmenin 28 milyo-

nundan bir fazlasının imzasını 
istiyoruz. Yani seçmen sayısının 
yarısından bir kişi fazlasının, 
Ekrem İmamoğlu’na yapılan 
haksızlık için imza vermesini 
hedefliyoruz. Bu imzaları top-
layınca kamuoyuna ‘Türkiye, 
Ekrem İmamoğlu’na yapılan 
haksızlığı istemiyor’ diye ilan 
edeceğiz” dedi. Kamacı, “dedi. 

TÜM SEÇMENLER İMZA 
ATABİLİR 
Antalya genelinde 19 ilçenin 

tamamında erken seçim talebiy-
le başlatılan imza kampanya-
sında sayının 500 bin geçtiğini 
ifade eden Kamacı, “Pazar 
yerleri, ilçe başkanlıkları, şehir 
meydanları gibi yerlere imza 
için stantlar kurduk. Bunun 
yanı sıra arkadaşlarımız, istek 
üzerine kahvehanelere, evlere, 
iş yerlerine gidip imza toplu-
yorlar. Daha önce yaptığımız 
ön seçimde kurduğumuz 
dayanışma sandıklarına kim 
oy kullanabildi ise aynı şartları 

sağlayan kişiler bu kampanyaya 
da imza verebilir. Üye olma şar-
tı aramıyoruz. Tabii ki üyele-
rimiz de oy kullanabilir ancak 
Cumhuriyet Halk Partisi’ne 
üye olmayan ve seçme hakkına 
sahip olan 18 yaşın üstündeki 
bütün vatandaşlarımız gelip 
imza atabilirler ve bu haksızlığa 
karşı duruşlarını gösterebilirler” 
şeklinde konuştu.

İNTERNET ÜZERİNDEN İMZA 
ALINIYOR 

İmza vermek isteyenler 
stantların bulunduğu 
bölgelerde imza verebi-
liyorken bunun dışında 
il ve ilçe başkanlıklarını 
arayan, evden çıkamaya-
cak haldeki vatandaşlar 
için de evlerine gidip 
imza vermeleri sağlanı-
yor. Ayrıca ‘https://chp.li/
imzakampanya’ adresin-
den de imza formuna ula-
şabiliyor. Dijital ortamdan 
imzalar; imza@chp.org.tr 
adresine teslim edebiliyor. 
n BÜLENT ÖNER/
antalyakorfez.com

500 bin imza toplandı
Antalya’da 2 aydır 
toplanamayan CHP il 
yönetim kurulu dün 
sabah saatlerinde top-
landı. CHP Antalya İl 
Başkanı Nail Kamacı, 
“Erken seçim talebiyle 
başlatılan kampan-
yada Antalya’da top-
lanan imza sayısı 500 
bini aştı.” dedi

Kepez Belediyesi’nin düzenlediği 
Kepez Kitap Fuarı 2025, kitapse-
verlerle buluşmaya hazırlanıyor. 
“Sayfalar değişir, değiştirir” mot-
tosuyla düzenlenecek kitap fuarı, 
Mimar Sinan Kongre Merkezi’n-
de 25 Nisan -4 Mayıs tarihleri 
arasında gerçekleştirilecek. Fuar, 

binlerce ziyaretçiyi yüzlerce 
yayınevinin kitapları, edebiyat 
dünyasının sevilen kalemleriyle 
buluşturacak. Türk edebiyatının 
önde gelen isimleri imza günleri 
ve söyleşilerle okuyucularıyla bir 
araya gelirken, çocuklar için özel 
etkinlikler, atölyeler ve interak-
tif programlar da fuarda yer 
alacak. Geniş bir yelpazede kitap 
seçeneği sunan fuar, her yaştan 
kitapsever için benzersiz bir 

deneyim sunacak.

ÖNEMLİ BİR KÜLTÜR ETKİNLİĞİ
Kepez Belediye Başkanı Mesut 
Kocagöz, Antalyalıları 25 Nisan -4 
Mayıs tarihleri arasında Mimar 
Sinan Kongre Merkezi’nde düzen-
lenecek Kepez Kitap Fuarı’na 
davet etti. Başkan Kocagöz, 
“Bu fuar, Antalyalıları edebiyatla 
buluşturmakla kalmayacak, aynı 
zamanda farklı yazarlarla tanış-
ma, yeni kitaplarla keşif yapma ve 

kültürel birikimimizi artırma fırsatı 
sunacak. Kitaplar, insanın düşün-
ce dünyasını genişletir ve bu fuar, 
her yaştan okura hitap eden geniş 
bir yelpazeye sahip olacak. Kepez 
Kitap Fuarı, hem ilgi duyanları 
hem de kitap meraklılarını bir ara-
ya getirecek, edebiyatın gücünden 
faydalanarak herkesin farklı bir 
dünyanın kapılarını aralamasına 
imkan tanıyacak” dedi. 
n BÜLTEN/KEPEZ BELEDİYESİ 

Kepez’de kitap 
fuarı yapılacak

“ANTALYA Şehircilik ve Tekno-
lojileri Fuarı ile Yerel Yönetimler 
Sempozyumu” yeniden kapılarını 
açıyor. Bu yıl 10’uncusu gerçek-
leştirilecek Antalya Şehircilik ve 
Teknolojileri Fuarı 18-20 Nisan 
2025 tarihleri arasında ANFAŞ 
Fuar Merkezi’nde gerçekleştirile-
cek. Büyükşehir Belediye Başkanı 
Muhittin Böcek, “Fuarda belediye-
lerimiz ulusal ve uluslararası 
teknolojilerle tanışması, 
belediyecilik alandaki en 
yeni teknolojiler ile hizmet-
leri tanıma ve tanıtma fırsatı 
bulacak.  Çevre ve Teknoloji 
temamızla gerçekleşecek 
fuarımızda sektör profesyo-
nelleri ile bilgi alışverişinde 
bulunarak belediyeciliğe dair 

her şeyi bulabileceğiz. 10. Yerel 
Yönetimler Sempozyumu’nun 
ikinci oturumu 19 Nisan Cumar-
tesi Günü “Çevre Politikaları 
ve Teknoloji İlişkisi” başlığında 
gerçekleştirilecek. Sempozyumun 
3. oturumu ise “Çevreyi Koruma-
nın Yolları ve Aktörleri” konuları 
değerlendirilecek.  
n BÜLTEN/ABB

Belediyeciliğe dair
her şey bu fuarda

DİSK Emekli-Sen Antalya Şubesi 
Mayıs ayında seçimli olağan 
genel kurulunu gerçekleştire-
cek. DİSK Emekli Sen Antalya 
Şube Başkan Seracettin Saraç’ın 
yeniden aday olmayacağı genel 
kurulda yeni başkan adayının 
kim olacağı konusunda henüz 
karar verilmedi. Emeklilere 
yaşam hakkının tanınmadığını 

anlatan Saraç; “Ömrümüzü 
kendimizin ve ailemizin geçimi 
için harcadığımız doğrudur. 
Hazine katkılarıyla on beş liraya 
tamamlanan emekli aylıklarımı-
zın yetersiz olduğu doğrudur. 
Ancak bu konuda sorumluluk 
üstlenmesi gerekenler, bir kez 
daha sorumluluktan kaçmakta; 
emeklileri sırtında küfe olarak 
görenler, tüm sorunların çözü-
münü işçinin ve emekçinin daha 
fazla çalışmasında aramaktadır” 
diye konuşan Saraç; “Şirketler 
karlarını katlarken işçilerin 
payına yoksulluk, saraylar ışıl 
ışıl parlarken emeklilerin payına 

sefalet düşüyorsa; ne 
sosyal devletten ne 
eşitlikten ne de ada-
letten ne de yaşamdan 
söz edilebilir. Tüm 
bunların sözünün edil-
mediği yerde barıştan 
söz etmek mümkün 
değildir” dedi. 
n BÜLENT ÖNER/
antalyakorfez.com

Antalya’da 
emekliler 

seçime gidiyor...
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Kaş ilçesine bağlı Gelemiş 
(Patara) Mahallesi sınırlarında 
bulunan Gerenlik Koyu, 5 
yıl önce plaj yapmak için iş 

makineleriyle tahrip edildi. Özel Çevre 
Koruma Bölgesi (ÖÇK) içindeki koy, 
aynı zamanda 1. Derece doğal sit alanı 
olarak koruma altında. Daha önce izinsiz 
yol yapılarak iş makineleriyle tahrip edi-
len koy ve çevresi bu kez de ‘Konakla-
masız Orman Parkı’ olarak ihale edilerek 
20 yıllığına kiraya verilmek isteniyor. 
29 Nisan’da Kaş Orman İşletme Müdür-
lüğü’nde yapılacak ihaleye göre koy ve 
çevresinde toplam 77 bin metrekarelik 
orman arazi yapılaşmaya açılacak. İhale 
dosyasında yer verilen bilgilere göre 
lokanta, büfe, kahvehane, ibadethane, 
depo, yöresel ürünler satış üniteleri ile 
tuvalet ve otoparktan oluşan toplam 1190 
metrekarelik yapılaşma öngörülüyor.

5 YIL ÖNCE PLAJ İÇİN TAHRİP EDİLMİŞTİ
Beş yıl öncesine kadar Türkiye’nin el 
değmemiş koylarından biri olan Geren-
lik Koyu, adını deniz tabanından çıkan 
tatlı su kaynaklarından alıyor. Bölgedeki 
karstik su kaynakları, deniz suyunu daha 
serin hale getiriyor. Yöre halkı tarafından 
Çığlımuar olarak da anılan koy, temiz 
denizi ve korunmuş doğal çevresiyle tek-
ne turlarının uğrak yerlerinden biriydi.
Patara ÖÇK Bölgesi sınırları içindeki 
Gerenlik Koyu ve çevresi, sahip olduğu 
denizel ve karasal ekosistemler nedeniyle 
1. Derece doğal sit alanı olarak koruma 
altına alınmıştı. Bakanlar Kurulu Kararı 
ile 5 Şubat 2018’de ‘Kesin Korunacak 
Hassas Alan’ olarak tescil edilen koy-
da Haziran 2020’de izinsiz olarak yol 
açılarak doğal doku tahrip edildi. Daha 
önce yol bulunmayan koya iş maki-
neleri sokularak yol açılırken, çam ve 

zeytin ağaçlarıyla maki örtüsü 
yok edildi. Bölgede emlakçılık 
yapan bir girişimci tarafından 
yapıldığı öne sürülen tahri-
bat, konuyu gündeme getiren 
haberimizin ardından yetkililerin 
müdahalesiyle durdurulmuştu.

 ‘ORMAN PARKI’ ADIYLA
 YAĞMALANACAK
Ancak beş yıl önce tahrip edilen 
bu cennet koydaki rant ısrarının 
bir türlü sonu gelmedi. Gerenlik 
Koyu (Çığlımuar) bu kez de 
orman idaresi eliyle orman parkı olarak 
kiralanmak isteniyor. Kıyı şeridinin ve 
koyun bulunduğu alan, 176/1 nolu büyük 
orman parselinin parçası niteliğinde. Koy 
ve çevresindeki 77 bin m2’lik orman 
arazisi ‘Konaklamasız Orman Parkı’ ola-
rak 20 yıllığına kiraya verilecek. Yıllık 
2 milyon 500 bin TL muhammen bedel 
üzerinden kiraya verilmesi planlanan 
orman arazisi ‘kesin korunacak hassas 
alan’ olmasına rağmen yapılaşmaya 
açılacak.

İHALE 29 NİSAN’DA KAŞ’TA YAPILACAK
İsteklilerin 750 bin TL geçici teminat be-
deliyle katılabileceği ihale, 29 Nisan’da 
Kaş Orman İşletme Müdürlüğü’nde 
yapılacak. İhale dosyasında yer verilen 
bilgilere göre lokanta, büfe, kahvehane, 
ibadethane, depo, yöresel ürünler satış 
üniteleri ile tuvalet ve otoparktan oluşan 
toplam 1190 m2’lik yapılaşma öngörülü-
yor. Kesin Korunacak Hassas Alan olan 
yerlerde bilimsel çalışmalar dışında mü-
dahale izni verilmiyor. Deprem, yangın, 
sel gibi afetlerle ilgili acil müdahaleler 

için yol vb. konularda izin verilen bu 
alanlarda bilimsel kazılar ile güvenlik 
amacıyla gerekli görülen yapılar ile arı-
cılık ve kuş gözlemi gibi faaliyetlere izin 
verilebiliyor.

HAZİRAN 2024’TE KARAR ALINMIŞ
Ancak orman parkı adı altında korunan 
alanda 1190 m2’lik yapılaşmaya gidile-
cek olmasının mevzuat açısından nasıl 
aşılacağı merak konusu oldu. Orman 
Genel Müdürlüğü’nün hazırladığı ihale 
dosyasında, Antalya 1 Numaralı Tabiat 
Varlıklarını Koruma Bölge Komisyo-
nu’nun 6 Haziran 2024 tarihli kararı-
na atıfta bulunularak şu ifadelere yer 
veriliyor: “Orman Parkı ile ilgili koruma 
amaçlı imar planı hazırlanması, imar 
planı ve akabinde hazırlanacak gelişim 
ve yönetim planı ile birlikte her türlü fa-
aliyet ve fiziki müdahale öncesi Antalya 
1 Numaralı Tabiat Varlıklarını Koruma 
Bölge Komisyonu’ndan uygun görüş 
alınması gerekmektedir.”

KAÇAK YAPILAŞMA KISKACINDA
Antalya Büyükşehir Belediyesi’ne bağlı 

ASAT’ın kurum görüşüne de yer verilen 
ihale dosyasında, bölgede kanalizasyon 
hattı ve içme suyu tesisinin bulunmadı-
ğından ASAT tarafından içme suyu ihti-
yacının karşılanamayacağı vurgulandı. 
Altyapı olmadığı için koyda orman parkı 
adıyla plaj işletmesi açılması durumunda 
deniz suyunun kısa sürede kirleneceğin-
den endişe ediliyor.

Orman Genel Müdürlüğü’nün ihaleye 
çıkarmaya hazırlandığı korunan alanın 
çevresi yıllardır kaçak ve imara aykırı 
yapılaşmalarla gündeme gelen Yalı Böl-
gesinde yer alıyor. Bölge korunan alan 
vasfında olmasına karşın denetimsizlik 
yüzünden bir türlü korunamıyor. Gelemiş 
Mahallesi, Kaş ilçesinde en çok kaçak 
yapının bulunduğu yerleşimlerden biri. 
Sit alanları dışında zeytinlikler, ÖÇK 
bölgesi ve Hazine arazileri de kaçak 
inşaatlara maruz kalıyor. Gerenlik Ko-
yu’nun ‘Orman Parkı’ statüsü verilerek 
plaj işletmesine dönüşmesi durumunda 
bölgedeki kontrolsüz yapılaşmanın daha 
da hızlanacağı belirtiliyor. 

n YUSUF YAVUZ

GERENLİK 
TEHLİKEDE 

KAŞ’TAKI SIT ALANINDA ORMAN PARKI YAĞMASI

Kaş Patara ÖÇK sınırı içinde bulunan ve ‘Kesin Korunacak Hassas 
Alan’ ilan edilen Gerenlik Koyu ve çevresindeki 77 bin metrekarelik or-
man arazisi 20 yıllığına kiraya verilerek yapılaşmaya kurban edilecek.

 

Türkiye son 15 yıldır büyük 
bir yok oluş pahasına 
sürdürülen ‘kalkınma’ 
projelerini tartışıyor. Yer 
kabuğundan, deniz ve 
göllerin tabanına kadar 
paraya çevrilebilir ne varsa 
hepsini maden olarak 
tanımlayan bir yasayı 
2004’te yürürlüğe sokan 
hükümet, ilki 2003’te, 
son hali ise 2019’da 
güncellenen Su Kullanım 

Hakkı Yönetmeliği ile de su 
kaynakları üzerinden sözde 
ekonomik büyümeye katkı 
sağlayacak yatırımların 
önünü açtı.Türkiye’nin 
dünyanın en büyük 10 
ekonomisinden biri olacağı 
iddiasıyla özel sektöre açılan 
doğal varlıklar, ormanından 
dağına, taşından suyuna 
birer birer parsellenmeye 
başlanırken özellikle tarıma 
dayalı kırsal nüfus yaşam 
alanlarından ya koparıldı 
ya da bulundukları yerde 
zor koşullarda yaşamaya 
mahkûm edildi. Son 
dönemde 563 baraj, 547 
HES, 347 gölet ve bent, 
1.332 adet de sulama 
tesisi olmak üzere, 8 bin 
31 tesis inşa edildi. Şimdi 
de 100 tane yer altı barajı 

inşa edilmesi gündemde. 
.. Bu açıklamalar, “17 
yıldır yandaş müteahhitler 
betondan para kazansın diye 
harcanan kamu kaynakları 
ve onca doğa tahribatı 
boşuna mıydı?” sorusunu 
akla getiriyor.

Madencilik açısından 
bakıldığında ise Türkiye 
coğrafyasının dört bir 
yanında büyük bir tahribat 
olduğu görülüyor. MTA’nın 
2018’de yayınladığı doğal 
taş raporuna göre Türkiye 
genelinde yalnızca 2821 
adet ruhsatlı mermer ocağı 
faaliyet yürütüyor. Diğer 
doğal taş ocaklarının yanına 
altın, gümüş, krom, nikel gibi 
maden ocakları da eklenince 
ortaya çıkan tablo doğal 

varlıklar açısından hiç de iç 
açıcı değil.Doğu Karadeniz’in 
dereleri, dağları, Toroslar’ın 
ormanları, yaylalarındaki 
tahribat uzaydan bile 
görünür halde. Anadolu 
coğrafyası bir uçtan bir uca 
meteor çukurları gibi dev 
madenci oyuklarıyla dolu. 
Yamaçlardaki dev kesikler, 
ormanlardaki tıraşlanmış 
büyük alanlar “kalkınma” 

yalanıyla yapılan tahribatın 
boyutlarını ortaya koymaya 
yetecek düzeyde.Dünya 
her geçen gün kendisini 
daha fazla gösteren iklim 
krizinin yaratacağı etkilere 
hazırlanırken Türkiye bu 
krizin dozunu yükseltecek 
yıkımlara yasal olarak zemin 
hazırladığı gibi bu anlamsız 
doğa tahribatını kendi 
halkına karşı savunan karar 

Anadolu yarımadasının 
daha çok kenar kesimlerini 
oluşturan yeşil çember 
giderek kahverengi kesiklerle 
bölünüyor. Yok edilen 
orman dokusunun kendini 
yenileyebilme hızı, iklim 
değişikliğinin hızından çok 
daha düşük. Doğal orman 
ekosistemlerinin korunması 
bugün her zamankinden çok 
daha önemli. Ağaçlandırma 
kampanyalarıyla orman 
ekosistemi oluşmadığını 
ve bu yolla kendini iyice 
göstermeye başlayan 
iklim krizine çare 
bulunamayacağını kabul 
etmek gerekiyor. Aksi 
durumda iklim ve coğrafyanı 
bu gerçeği çok acı biçimde 
anlatacağına kuşku yok. 

YUSUF YAVUZ

İKLİM 
KRİZİ

Antalya Orkidelerini ve Biyolojik Çe-
şitliliği Koruma Derneği (ANTOK) ile 
Çevre Ekonomi ve Toplum Araştırma-
ları Derneği (ÇETADER) iş birliğiyle 
yürütülen proje kapsamında düzenlenen 
Biyoçeşitlilik Eğitimi, Prof. Dr. İsmail 
Gökhan Deniz’in katılımıyla yapıldı.

YERİNDE GÖZLEMLEDİLER 
Eğitime, projeye seçilen genç temsilci-
ler ve aileleri katıldı. Programda biyo-
çeşitlilik, ekosistem çeşitliliği, Muratpa-
şa’daki endemik bitki türleri ile bireysel 
ve toplumsal çevre sorumlulukları ele 

alındı. Katılımcılar, Muratpaşa falezle-
rinde doğal olarak yetişen endemik Lara 
Gelini (Gypsophila) bitkisini yerinde 
gözlemleme fırsatı buldu. 

FARKINDALIK OLUŞTURULACAK 
AGİP Projesi, doğal türlerin korun-
ması, genç kuşakların çevre bilincinin 
güçlendirilmesi ve sürdürülebilir çevre 
politikalarının desteklenmesi amacıyla 
yıl boyunca eğitimler, atölyeler ve saha 
etkinlikleriyle devam edecek. 
n BÜLTEN/MURATPAŞA 
BELEDİYESİ 

Biyoçeşitlilik eğitimi aldılar
Muratpaşa Belediyesi’nin proje ortağı olduğu ve Avrupa Birliği’nin Sivil Katılım 
Hibe Programı kapsamında 97 bin 700 dolarlık hibe desteği alan Antalya Genç Ik-
lim Liderleri Projesi (AGIP), ilk saha eğitimini Ziya Gökalp Parkı’nda gerçekleştirdi.
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w HURMA ATIKSU ARITMA TESİSİ KAPASİTE 
ARTIRIMI VE ELEKTROMEKANİK REVİZYONU 

PROJE HAZIRLAMA İŞİ
ANTALYA SU VE ATIKSU İDARESİ GENEL 

MÜDÜRLÜĞÜ (ASAT)
HURMA ATIKSU ARITMA TESİSİ KAPASİTE ARTIRIMI VE ELEKTROMEKANİK REVİZ-
YONU PROJE HAZIRLAMA İŞİ hizmet alımı 4734 sayılı Kamu İhale Kanununun 19 uncu 
maddesine göre açık ihale usulü ile ihale edilecek olup, teklifler sadece elektronik ortam-
da EKAP üzerinden alınacaktır.  İhaleye ilişkin ayrıntılı bilgiler aşağıda yer almaktadır:
İKN     : 2025/531511
1-İdarenin
a) Adı     : ANTALYA SU VE ATIKSU İDARESİ GENEL   
    MÜDÜRLÜĞÜ(ASAT)
b) Adresi    : Fabrikalar Mahallesi Dumlupınar Bulvarı No:3   
    KEPEZ/ANTALYA
c) Telefon ve faks numarası  : 2423101200 - 2423101291
ç) İhale dokümanının görülebileceği ve e-imza kullanılarak indirilebileceği internet  
    sayfası  : https://ekap.kik.gov.tr/EKAP/
2-İhale konusu hizmet alımın
a) Adı     : HURMA ATIKSU ARITMA TESİSİ KAPASİTE   
    ARTIRIMI VE ELEKTROMEKANİK REVİZYONU  
    PROJE HAZIRLAMA İŞİ
b) Niteliği, türü ve miktarı  : 1 Takım (Hurma) Atıksu Arıtma Tesisi Kapasite   
    Artırımı ve Elektromekanik Revizyonu Projelendirilmesi
    Ayrıntılı bilgiye EKAP’ta yer alan ihale dokümanı  
    içinde bulunan idari şartnameden ulaşılabilir.
c) Yapılacağı/teslim edileceği yer : Antalya İli Konyaaltı İlçesi Hurma Atıksu Arıtma  
    Tesisi Alanı
ç) Süresi/teslim tarihi   : İşe başlama tarihinden itibaren 360(Üçyüz   
    Altmış) gündür
d) İşe başlama tarihi   : Sözleşmenin imzalandığı tarihten itibaren 15 gün  
    içinde işe başlanacaktır.
3-İhalenin
a) İhale (son teklif verme) tarih ve saati  : 09.05.2025 - 14:30
b) İhale komisyonunun toplantı yeri (e-tekliflerin açılacağı adres)  : ASAT Genel   
    Müdürlüğü, İhale Salonu (Asma Kat - A11 Nolu oda)
4. İhaleye katılabilme şartları ve istenilen belgeler ile yeterlik değerlendirmesinde 
uygulanacak kriterler:
4.1. İsteklilerin ihaleye katılabilmeleri için aşağıda sayılan belgeler ve yeterlik kriterleri ile 
fiyat dışı unsurlara ilişkin bilgileri e-teklifleri kapsamında beyan etmeleri gerekmektedir.
4.1.2. Teklif vermeye yetkili olduğunu gösteren bilgiler;
4.1.2.1. Tüzel kişilerde; isteklilerin yönetimindeki görevliler ile ilgisine göre, ortaklar ve 
ortaklık oranlarına (halka arz edilen hisseler hariç)/üyelerine/kurucularına ilişkin bilgiler 
idarece EKAP’tan alınır.
4.1.3. Şekli ve içeriği İdari Şartnamede belirlenen teklif mektubu.
4.1.4. Şekli ve içeriği İdari Şartnamede belirlenen geçici teminat bilgileri.
4.1.5 İhale konusu alımın tamamı veya bir kısmı alt yüklenicilere yaptırılamaz.
4.1.6 Tüzel kişi tarafından iş deneyimini göstermek üzere sunulan belgenin, tüzel kişili-
ğin yarısından fazla hissesine sahip ortağına ait olması halinde, Türkiye Odalar ve Bor-
salar Birliği veya yeminli mali müşavir ya da serbest muhasebeci mali müşavir veya no-
ter tarafından ilk ilan tarihinden sonra düzenlenen ve düzenlendiği tarihten geriye doğru 
son bir yıldır kesintisiz olarak bu şartın korunduğunu gösteren belgeye ilişkin bilgiler,
4.2. Ekonomik ve mali yeterliğe ilişkin belgeler ve bu belgelerin taşıması gereken 
kriterler:
İdare tarafından ekonomik ve mali yeterliğe ilişkin kriter belirtilmemiştir.
4.3. Mesleki ve teknik yeterliğe ilişkin belgeler ve bu belgelerin taşıması gereken 
kriterler:
4.3.1. İş deneyimini gösteren belgelere ilişkin bilgiler:
Yapımla ilgili hizmet işlerinde son onbeş yıl içinde bedel içeren bir sözleşme kapsamın-
da teklif edilen bedelin % 25 oranından az olmamak üzere, ihale konusu iş veya benzer 
işlere ilişkin iş deneyimini gösteren belgeler.
4.4. Bu ihalede benzer iş olarak kabul edilecek işler:
4.4.1.Kamu veya özel sektöre gerçekleştirilen her türlü arıtma tesisleri proje hizmetleri 
benzer iş olarak kabul edilecektir.
5. Ekonomik açıdan en avantajlı teklif sadece fiyat esasına göre belirlenecektir.
6. İhale yerli ve yabancı tüm isteklilere açıktır.
7. İhale dokümanı EKAP üzerinden bedelsiz olarak görülebilir. Ancak, ihaleye teklif vere-
cek olanların, e-imza kullanarak EKAP üzerinden ihale dokümanını indirmeleri zorunludur.
8. Teklifler, EKAP üzerinden elektronik ortamda hazırlandıktan sonra, e-imza ile imza-
lanarak, teklife ilişkin e-anahtar ile birlikte ihale tarih ve saatine kadar EKAP üzerinden 
gönderilecektir.
9. İstekliler tekliflerini, götürü bedel üzerinden vereceklerdir. İhale sonucunda, üzerine 
ihale yapılan istekliyle toplam bedel üzerinden götürü bedel sözleşme imzalanacaktır.
10. Bu ihalede, işin tamamı için teklif verilecektir.
11. İstekliler teklif ettikleri bedelin %3’ünden az olmamak üzere kendi belirleyecekleri 
tutarda geçici teminat vereceklerdir.
12. Bu ihalede elektronik eksiltme yapılmayacaktır.
13. Verilen tekliflerin geçerlilik süresi, ihale tarihinden itibaren 90 (Doksan) takvim günüdür.
14.Konsorsiyum olarak ihaleye teklif verilemez.
15. Diğer hususlar:
İhalede Uygulanacak Sınır Değer Katsayısı (R) : Mühendislik Hizmetleri/0,73
Aşırı düşük teklif değerlendirme yöntemi : Sınır değerin altında teklif sunan isteklilerin 
teklifleri açıklama istenilmeksizin reddedilecektir.

Resmi ilanlar    www.ilan.gov.tr'de               BASIN NO: ILN02206328

TFF Kadınlar 1. Ligi’nde 
mücadele eden Antalya ekibi 
1207 Antalya Kadın Futbol 

Kulübü, sezon boyunca topladı-
ğı puanlarla Play-Off grubuna 
kalmaya hak kazandı. Play-Off ilk 
turunda Sakarya Kadın Futbol Spor 
Kulübü’nü 2-1 mağlup ederek fina-
le yükselen takım, dün de Manisa 
19 Mayıs Stadı’nda oynanan final 
karşılaşmasında Dudullu ile karşı 
karşıya geldi. 

ÇOK MUTLU OLDULAR
Rakibi Dudullu’yu 2-0 mağlup 
eden 1207 Antalya Kadın Futbol 
Kulübü, geçen sezon veda ettiği 
Turkcell Kadın Futbol Süper Li-
gi’ne geri döndü. Yüksekova Spor 

Kulübü ve Giresun Sanayispor’un 
ardından Süper Lig’e çıkmaya hak 
kazanan takım, galibiyetin ardından 
büyük sevinç yaşadı. 
Oyuncular saha ortasında büyük se-
vinç yaşarken takıma sezon başında 
katılan aynı zamanda modellik de 
yapan Nevide Çiçek, formasını 
çıkararak tribündeki seyircilere 
doğru attı.

MADALYALARINI ALDILAR 
Sevincin ardından 1207 Antalya 
Kadın Futbol Kulübü’ne kupa 
ve madalyaları Türkiye Futbol 
Federasyonu Amatör Futbol, Kadın 
Futbolu ve Engelli Futbolundan So-
rumlu Yönetim Kurulu Üyesi Ural 
Aküzüm tarafından verildi. n DHA 

SEVİNÇ 
GÖZYAŞLARI 

1207 ANTALYA 
KADIN FUTBOL 

KULÜBÜ YENIDEN 
SÜPER LIG'DE

1207 Antalya Kadın Futbol Kulübü, Play-Off Finali’nde Dudullu’yu 2-0 
mağlup ederek Turkcell Kadın Futbol Süper Ligi’ne yükseldi. Karşılaş-
manın ardından futbolcular büyük sevinç yaşayıp gözyaşlarını tuta-
mazken, bazıları da formalarını çıkarıp tribündeki taraftarlarına attı.

Alanyaspor Kulüp Başkanı Hasan 
Çavuşoğlu, Cengiz Aydoğan Tesis-
leri’nde basın toplantısı düzenledi. 
Taraftarlara, yönetim kuruluna ve 
kulübe destek veren tüm kurumlara 
teşekkür eden Çavuşoğlu, sosyal 
medyada dolaşıma giren 2 yıl ön-
cesine ait açıklamalarının yeniden 
gündeme getirilmesine tepki göster-
di. Çavuşoğlu, “Alanyaspor’u kötü 
zamanda bırakmayız. Bu kulübü 
zor zamanda devraldık, yine zor 
zamanda mücadele ediyoruz” dedi.

ÜZDÜĞÜMÜZ İÇİN ÇOK ÜZGÜNÜZ
Bodrumspor karşısında alınan 
mağlubiyete değinen Başkan Hasan 
Çavuşoğlu, “Gündem Alanyaspor. 
Öncelikle taraftarımıza büyük 
derbiler hariç ilk kez bir Anado-
lu takımıyla müsabakada stadı 
doldurdukları için teşekkür ediyo-
rum. Ama onları üzdüğümüz için 
çok üzgünüz. Şehir, yönetim ve 

futbolcular olarak Bodrum maçına 
kenetlenmiştik. Bu şehirde turizmin 
başkenti deniliyor ama Alan-
yaspor’un sabit geliri sadece yıllık 
400 bin Euro. 
14 yıldır bu kulübe gönül vermiş 
insanlarla çalışıyoruz. Zaman za-
man ‘bırakabilirim’ dedim, 2 yıl üst 
üste genel kurul yaptık ama kongre 
günü geldiğinde kimse ortaya 
çıkmadı. Çünkü cesaretiniz yok. 
Konuşuyorsunuz ama korkaksınız” 
diye konuştu.

HODRİ MEYDAN ÇAĞRISI 
2 yıl önce yaptığı bir röportajın ye-
niden gündeme getirilmesini eleş-
tiren Çavuşoğlu, şunları söyledi:”-
Bugün burada özellikle vurgulamak 
istediğim konu, 2 yıl önceki ‘bıra-
kabilirim’ şeklindeki açıklamamın 
sosyal medyada yeniden dolaşıma 
sokulması. Alanyaspor’un kötü 
olmasını isteyenler bunu kasten 
yapıyor. Biz icraatlarla buradayız. 
14 yıldır bu kulübü nereden nereye 
getirdiğimizi herkes biliyor. Bu 
işler sokakta konuşmakla olmuyor. 

Cesaretle, yürekle ve emekle olu-
yor.Buyurun, daha iyisini yapacak 
birileri varsa çıksın. Genel kurullar 
yaptık, çağrılar yaptık ama kimse 
çıkmadı. Çünkü herkes konuşuyor 
ama iş icraata gelince yoklar” dedi.

ZOR ZAMANDA DA BURADAYIZ
Alanyaspor’un Süper Lig’de 
geçirdiği 9 yılın büyük bir emek-
le geldiğini söyleyen Çavuşoğlu, 
“Biz Alanyaspor’u Süper Lig sözü 
vererek almadık. Her şeyi yönetim 
kurulu arkadaşlarımızla yaptık. Bu 
kulübü dünya markası haline getir-
dik. Bugün görevimizin başındayız. 
Sezon sonuna kadar mücadelemizi 
sürdüreceğiz. Şimdi konuşma değil, 
kenetlenme zamanı. Şehir olarak, 
belediye başkanımız, kaymakamı-
mız, tüm kurumlarımızla birlikte 
hareket ediyoruz. 
Kulübü kötü zamanda bırakma-
yız. Günü geldiğinde bırakırız 
ama bugün değil. Taraftarımıza, 
çalışanlarımıza ve bizlere destek 
veren herkese teşekkür ediyorum” 
şeklinde konuştu. n DHA

Alanyaspor’a sahip çıkarız
ÇAVUŞOĞLU: KULUBÜ YIPRATMAYA ÇALIŞIYORLAR

ALANYASPOR Kulüp Baş-
kanı Hasan Çavuşoğlu, 
“Alanyaspor’u sevme-
yenler, kulübü yıpratmaya 
çalışıyor. Bu şehirde 14 
yıldır mücadele veriyoruz. 
Alanyaspor’u kötü za-
manda bırakmayız” dedi.
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Antalya’da Turizm Hafta-
sı kapsamında Hadrian 
Kapısı önünde turizm 
sezonu açılış töreni dü-

zenlendi.  Etkinliğe katılan Antalya 
Valisi Hulusi Şahin, Büyükşehir 
Belediye Başkanı Muhittin Böcek 
ve turizm sektörü temsilcileri, yeni 
sezona dair hedefleri ve kentte 
yürütülen hazırlıkları kamuoyuyla 
paylaştı. Şahin, yangın güvenliği 
denetimlerinden ulaşım projeleri-
ne, Kaleiçi’nin UNESCO adaylığı 
çalışamalarına kadar birçok başlıkta 
değerlendirmelerde bulundu. 
TİTİZLİKLE ÇALIŞIYORUZ 
  Antalya Valisi Hulusi Şahin, 
Antalya’nın 12 ay boyunca turizm 
hareketliliği yaşadığını vurgula-
yarak, “Antalya için 2025 turizm 
sezonu iyi başladı. Göstergeleri de 
son derece iyi. Geçen yıl rekorlar 
yılıydı. Bu yıl da yine geçen yıl 
kırdığımız rekorları kırarak bir 
rekorlar yılı daha yaşayacağımıza 
inanıyorum. Bunun için tüm hazır-
lıklarımız var. Geçmişte olduğundan 
daha sağlam bir turizm altyapısına 
sahip olduğumuzu ifade edebilirim. 
Bu hususta titizlikle çalışıyoruz, 
tüm paydaşlarımız çalışıyor ve çok 
önemli bir turizm gelirini riske 
atmadan çok sağlam bir altyapıyla 
turizm faaliyetlerini yürütmenin ara-
yışı içerisindeyiz” dedi. Turizmdeki 
başarıyı sadece ekonomik kazanım-
larla sınırlı görmediklerini belirten 
Şahin, “Bu sadece Antalya’nın 

turizmi değil, Türkiye’nin tanıtımı 
ve itibarı. O yüzden mesele sadece 
para değil, çok daha büyük anlamlar 
içeriyor. Hiçbir boşluk bırakmadan 
çalışıyoruz” diye konuştu. 
KALEİÇİ AMİRAL GEMİMİZ  
 Antalya’ya gelen turistlerin şehir 
merkezini ziyaretinin önemine 
dikkat çeken Vali Şahin, Kaleiçi’nin 
turizmin kalbi olduğunu vurguladı. 
“Kaleiçi, Antalya turizminin odağı, 
merkezi, kalbi. Hepimizin odağı Ka-
leiçi. Kaleiçi bizim amiral gemimiz” 

ifadelerini kullanan Şahin, bölge-
deki turistik işletmelerin niteliğinin 
artırılması gerektiğini söyledi. “Ka-
leiçi’ne gelen turistin burada kaliteli 
butik oteller, restoranlar ve eğlence 
mekânları bulması gerekiyor” diyen 
Şahin, bu doğrultuda hem kamu 
hem özel sektörün yatırımlarını 
artırması gerektiğini kaydetti. Bü-
yükşehir Belediyesi’nin iskeledeki 
projesine ve Valiliğin Mermerli 
Plajı’ndaki çalışmalarına değinen 
Şahin, “Hıdırlık Kulesi restorasyonu 
bitmek üzere, seyir terası olarak da 

değerlendirilecek” dedi. 
  ULAŞIM ÖNCELİKLİ GÜNDEM
Antalya Büyükşehir Belediye Baş-
kanı Muhittin Böcek ise Antalya’nın 
640 kilometrelik sahil şeridinde 
elektronik gemi denetimleri ve 
termal kameralarla deniz kirliliğiyle 
mücadele ettiklerini söyledi. Kent 
genelinde 36 arıtma tesisinin ça-
lıştığını ve 5,5 milyar liralık ASAT 
yatırımı yapıldığını belirten Böcek, 
“Kundu bölgesinde kapasite artırı-
mı yüzde 100’e çıkarılıyor. Ulaşım 
projeleri, kuzey çevre yolları ve La-
ra’ya geçiş güzergahındaki çalışma-
lar da hızla sürüyor” dedi. Hıdırlık 
Kulesi restorasyonunun kısa sürede 
tamamlanacağını belirten Böcek, 
projeye 2019’dan bu yana özel 
önem verdiklerini kaydetti. 
HEDEFİMİZ YENİ BİR REKOR 
  Akdeniz Turistik Otelciler ve İşlet-
meciler Birliği (AKTOB) Başkanı 
Kaan Kavaloğlu ise turizm sezonu-
nun Ramazan Bayramı ile başladı-
ğını ve Nisan sonunda geçen yılki 
rakamların yakalanacağını belirtti. 
“Geçen sene 17 milyon turistle 
büyük bir rekor kırdık. Bu sene de 
bu rekoru aşmak istiyoruz. Almanya 
ve İngiltere gibi ana pazarlarımızda 
ciddi artış bekliyoruz” diyen Kava-
loğlu, sektörün enflasyonist baskıya 
rağmen rekabet gücünü korumaya 
çalıştığını ve özellikle Avrupa ülke-
leriyle fiyat rekabetine odaklandık-
larını dile getirdi. n İHA 

TURIZM SEZONU
TÖRENLE AÇILDI
Antalya Valisi Hulusi Şahin, Turizm Haftası kapsamında sektör temsilcileriyle yaptığı değerlendirmede, “Geçen yıl 
rekorlar yılıydı. Bu yıl da geçen yılın rekorlarını aşacağımıza inanıyorum” dedi. Antalya’nın turizm altyapısının her 
zamankinden güçlü olduğunu vurgulayan Şahin, tüm paydaşlarla birlikte 2025 sezonuna hazır olduklarını söyledi.   

Elektrik ustası Ali Deniz’e ait MED 
Elektrik törenle hizmete açıldı. Kızılsa-
ray Mahallesi’ndeki işyerinin  açılışına 
Cumhuriyet Halk Partisi Muratpaşa eski 
İlçe Başkanı Hasan Şahin, CHP Murat-
paşa İlçe Kadın Kolları Başkanı Nurşen 
Bildirici, CHP İl ve İlçe yönetimlerinden 
çok sayıda isim katıldı. Açılış töreninde 
konuşan işletme sahibi Ali Deniz, katılım-
cılara teşekkür etti ve elektrik tasarrufu 
konusunda açıklamalarda bulundu. 
LED AMPUL KULLANILMALI 
Deniz, “Elektrik faturası tasarrufu için 
klasik ampullerden vazgeçmelisiniz. 
LED ampuller, geleneksel ampullere 
kıyasla çok daha az enerji tüketir ve uzun 
ömürlüdür. Enerji tasarrufu sağlayan bu 

ampuller, aynı ışık kalitesini daha düşük 
watt ile sağlayarak elektrik faturalarında 
önemli bir düşüş sağlar. LED ampuller, 
enerji tüketimini yüzde 80’e kadar azal-
tabilir, bu da hem çevreyi korur hem de 
aylık faturalarınızı hafifletir” dedi.
CİHAZLARIN FİŞİNİ ÇEKİN
Deniz, önerilerini şöyle sürdürdü: 
“Televizyon, bilgisayar, şarj aletleri gibi 
kullanılmayan cihazların fişlerini çekerek 
enerji israfını önleyebilirsiniz. Evdeki 
çamaşır makinesi, bulaşık makinesi, TV 
gibi elektroniklerin elektrik faturasından 
tasarruf etme için kapalı olması gerek. 
Bu nedenle, makinelerinizi tam kapa-
site dolu olduğunda çalıştırarak enerji 
tüketiminizi optimize edebilir ve elektrik 
faturası tasarrufu yapabilirsiniz.b Gece 
23.00’ten sonra, elektrik tarifelerinde ge-
nellikle daha düşük fiyatlar uygulanır. Bu 
saat diliminde enerji tüketimini artırarak 
örneğin çamaşır yıkamak veya bulaşık 
makinesini çalıştırmak gibi işlemleri bu 
saatlerde yaparak enerji maliyetlerinden 
tasarruf edebilirsiniz.”n BÜLENT ÖNER/
antalyakorfez.com

TASARRUF 
TÜYOLARI

Dükkanını açtı ve önerilerde bulundu Muratpaşa ilçesinde elekt-
rikçi esnafı Ali Deniz, son 
dönemde artan elektrik fa-
turalarında tasarrufu anlattı. 
Yeni açılan işyerinde konu-
şan Deniz; “LED ampuller, 
geleneksel ampullere kıyas-
la çok daha az enerji tüketir 
ve uzun ömürlüdür” dedi. 

ANTALYA Büyükşehir Belediyesi, An-
talya’da son yıllarda trafiğe kayıtlı araç 
sayısının artması ve yoğun göçle birlikte 
trafik zaman zaman yaşanan yoğunluğunu 
azaltmak amacıyla yeni uygulamaları ha-
yata geçirdi. Bu kapsamda halk otobüsleri 
için zorunlu sağ şerit uygulaması geçtiği-
miz ayın başında başladı. Antalya Büyük-
şehir Belediyesi sağ şerit uygulamasını 
kullanmayan otobüs şoförlerine yönelik 
harekete geçti. Belediye trafik zabıta ekip-
leri güzergâh üzerinde sık sık denetimler 
yaptı. Trafik zabıta ekipleri bir yandan sağ 
parklanmaların önüne geçmeye çalışırken 
bir yandan da otobüsleri güzergaha yön-
lendirdi. Alt geçitleri kullanan şoförlere 
100 bilet yani 2 bin 700 TL ceza yazıldığı 
ifade edildi.
OTOBÜSÇÜLER İSYANDA
Zamanla bu denetim uygulamaların 
azalması ile birlikte hususi otomobil ve 
kamyonet sürücüleri otobüslere ayrılan 
sağ şeritleri işgal etmeye başladı. Şerit 
üzerinde çok sayıda parklanma olduğunu 
görüldü. Parklanmalar dolayısı ile otobüs 
şoförleri bir yandan durağa girmekte zor-
lanırken diğer taraftan şerit değiştirmekte 
mecbur bırakıldı. Yaşananlara isyan eden 
otobüs şoförleri, “Denetimlerin azalması 
ile işgaller arttı. Olan bize oluyor. Kendi-
mizi anlatamıyoruz. Lütfen bu konu yeteri 
kadar gündeme gelsin. Sık sık devriye gö-
revi yerine getirilsin. Bu sürücülere karşı 
harekete geçelim. Nasıl ceza verilecekse 
verilsin” dedi. 
n ERTUĞRUL GÜN-ÖZEL HABER

Sağ şeritler
işgal altında

Kepez’in Erdem Bayazıt Kültür 
Merkezi, Uygur Halk Derneği 
tarafından düzenlenen “Çocuk ve 
Gençlik Festivali”ne ev sahipliği 
yaptı. Festivalde, Uygur, Kazakis-
tan, Alaska ve Kafkas Türkleri’n-
den toplam 25 halk dansları grubu 
sahne alarak, kendi coğrafyalarına 
ait dansları ve gelenekleri sergile-
di. Ortak kültürel mirası yansıtan 
etkinlikte toplam 25 halk dansları 
grubu sahneye çıkarak izleyenle-
re görsel bir şölen sundu. Renkli 
kıyafetler, geleneksel ezgiler ve 
coşkulu danslarla kültürler buluş-
tu. Katılımcılar hem sahne perfor-
mansları hem de kültürel birlikte-
liğin sağlanmasından duydukları 
memnuniyeti dile getirdi. 
TOPLUMLARI KAYNAŞTIRIR 
Kepez Belediyesi Başkan Yardım-
cısı Evrim Yalçın, kültürel birlikte-
liklerin toplumları kaynaştırmada 
önemli bir rol oynadığını vurgu-
layarak, bu tür etkinliklere her za-
man destek vermeye hazır olduk-
larını belirtti. Uygur Halk Dansları 
Derneği Başkanı Zakijan Osman 
da, etkinliğin temel amacının Türk 
halklarını bir araya getirerek ortak 
kültür, gelenek ve dansları tanıt-
mak olduğunu ifade etti.  
n BÜLTEN/KEPEZ BELEDİYESİ 

RENKLER 
BULUŞMASI


